

Title (en)
Vacuum switch.

Title (de)
Vakuumschaltröhre.

Title (fr)
Interrupteur à vide.

Publication
EP 0187950 A1 19860723 (DE)

Application
EP 85115657 A 19851209

Priority
DE 3445704 A 19841214

Abstract (en)
A vacuum switch is designed to be particularly small and cost-effective, in that the housing contains at least one metal part (11, 12) and a dielectric part (10) bounding the said metal part in the axial direction, in that the dielectric part ensures the dielectric strength inside the tube, but not that of the outer circumference which is subject to the influence of the atmosphere, and in that a dielectric coating (3) surrounds the dielectric part (10) and the metal part (11, 12) at least over a part of its extent in the axial direction and seals the covered region of the dielectric part (10) in a moisture-proof manner with respect to the surrounding atmosphere. The invention can advantageously be used for protective tubes and medium-voltage tubes.
<IMAGE>

Abstract (de)
Eine Vakuumschaltröhre wird besonders klein und kostengünstig gestaltet, indem das Gehäuse zumindest ein Metallteil (11, 12) und ein in axialer Richtung daran angrenzendes Isolierstoffteil (10) enthält, indem das Isolierstoffteil die Spannungsfestigkeit im Inneren der Röhre, nicht aber unter dem Einfluß der Atmosphäre an ihrem äußeren Umfang gewährleistet und indem eine Isolierstoffschicht (3) das Isolierstoffteil (10) und das Metallteil (11, 12) zumindest über einen Teil seiner Ausdehnung in axialer Richtung umfaßt und den abgedeckten Bereich des Isolierstoffteils (10) feuchtiedicht von der umgebenden Atmosphäre abschließt. Die Erfindung ist für Schützröhren und Mittelspannungsrohren vorteilhaft einsetzbar.

IPC 1-7
H01H 33/66

IPC 8 full level
H01H 33/66 (2006.01); **H01H 33/662** (2006.01)

CPC (source: EP)
H01H 33/66207 (2013.01); **H01H 33/66261** (2013.01); **H01H 2033/6623** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] GB 2029643 A 19800319 - TOKYO SHIBAURA ELECTRIC CO
- [AD] EP 0077516 A1 19830427 - TOSHIBA KK [JP]
- [A] GB 1191664 A 19700513 - REYROLLE & COMPANY LTD, et al
- [A] GB 2094064 A 19820908 - SIEMENS AG
- [A] EP 0084238 A1 19830727 - MEIDENSHA ELECTRIC MFG CO LTD [JP]
- [AD] DE 3347741 A1 19840517 - SLAMECKA ERNST

Cited by
DE102004031089B4; DE102005047046A1; DE102005047046B4; EP0525635A1; FR2679695A1; US5286932A; WO2006000442A1;
WO9206482A1; KR100859157B1

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR GB LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0187950 A1 19860723; JP S61143916 A 19860701

DOCDB simple family (application)
EP 85115657 A 19851209; JP 27779685 A 19851209